
Zápis ze schůze Komise sportovců

ze dne 29.01.2020 - SKYPE

Přítomni:

Tereza Bezpalcová (TB), Barbora Fellinghauerová (BF), Zdeněk Přibyl (ZP), Roman Pecha (RP), Štěpán 
Dostál (ŠD)

Náplň schůze:

1) RP seznámil ostatní s obsahem jednání poslední VR 

2) KS se rozhodla zvýšit aktivitu na svém FB profilu – sdílení aktualit CŠTS a snaha srozumitelně 
informovat o změnách v legislativě. Konkrétní body, které budeme sdílet:

a. Sdílení příspěvku o povinných lékařských prohlídkách 

b. Nový formát nadcházejících MČR

c. Soutěže a výběrové řízení

d. Hlasování: 

Pro/proti/zdržel se

5/0/0

3) KS se rozhodla urychlit sdílení zápisů ze schůzí na FB, ideálně do dalšího dne. 

a. Hlasování: 

Pro/proti/zdržel se

5/0/0

4) KS se dohodla, že rozpracuje možnosti natáčení video rozboru záznamu finálových párů MČR 
s jednotlivými porotci. Snaha o provázanost s rozborovým seminářem z předešlých let a 
inspirace WDSF Adjudicators‘ Debrief. 

a. Do příští schůze se bude pracovat na způsobu, jakým volit konkrétní porotce. 

b. Hlasování: 
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Pro/proti/zdržel se

5/0/0

5) RP navrhl možnost nahrání videa finalistů z MČR LAT, pokud VR nezařídila jiný způsob. 

a. KS se dohodla na odměně do 1500,-kč. Finance za provedenou práci uvolní KS 
z prostředků vyčleněných pro KS.  

b. Hlasování: 

Pro/proti/zdržel se

5/0/0

6) KS zjistí, kdo by mohl natáčet a vytvářet reportáže z MČR pro širokou (i netaneční) veřejnost. 
Vzhledem k časové náročnosti přípravy cílíme především na MČR 10tanců. 

a. ZP dodá rámcový scénář

b. ŠD oslovil Veroniku Liškovou, která je ochotná se podílet na reportážích z MČR. Dále ŠD 
zjistí technické nutnosti pro vytvoření podobných reportáží. 

c. Hlasování: 

Pro/proti/zdržel se

5/0/0

7) TB předala podnět seniorských tanečníků, kteří by moc stáli o zařazení kategorie seniorů do 
koncepce MČR Družstev – hledání možných variant např. team-match.  

a. ŠD a BF si udělají rozbor zastoupení věkových kategorií v klubech podle finalistů

b. Hlasování: 

Pro/proti/zdržel se

5/0/0

Rozpracované úkoly:

1) Snížení počtu tanečních lig – úkol stále trvá
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2) Bonifikace WDSF soutěží: RP je v úzké spolupráci s VPS Michalem Drhou a Ing. Petrem 
Odstrčilem. ZP úkoluje RP o překlad dříve vypracovaného textu do angličtiny s ohledem na jeho 
prezentování v kooperaci s Athletes‘ Commission. 

3) Elektronické volby do komise sportovců – ZP spolupracuje s webmasterem vyřešení potřebných
technických nutností.

4) Formát mistrovství seniorů, především otázka MČR 10T – úkol stále trvá a vzhledem 
k okolnostem výběrových řízení je možné navrhovat úpravy až pro MČR 2021.  

5) Doplnění Etického kodexu – ZP na textu pracuje jako člen legislativní komise

6) Nastavení systému výběru poroty – TB na příští schůzi bude prezentovat příští schůzi KS možné 
návrhy

Závěrečná ujednání: 

7) ZP na příští schůzi připraví možný scénář reportáží z MČR.

8) ŠD a BF připraví rozbor zastoupení věkových kategorií v klubech. 

9) RP zjistí, jestli VR zajistila videa finalistů z MČR LAT. 

10) Všichni členové KS se do příště zamyslí nad možnými způsoby výběru porotců pro video rozbory.

11) TB bude příště prezentovat svůj návrh na výběr poroty pro vyšší výkonnostní třídy. 

12) Další termín schůzky - Skype 19.02. 21:00 
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